
Referat af generalforsamling i antennelauget i Vestre Kirkevej området

Dato: Onsdag den 17. marts 2010 kl. 19:00
Sted: Himmelev-Veddelev Boldklubs klublokale, Herregårdsvej 46, Roskilde 

Dagsorden ifølge foreningens vedtægter

a. Valg af dirigent 
b. Beretning om laugets virksomhed i det forløbne år 
c. Aflæggelse af årsregnskab 
d. Indkomne forslag, herunder drøftelse af kanaludbud samt status på digitaliseringsprocessen. 
e. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne. (Årsbidragets 

størrelse afhænger af, hvad der bliver besluttet under punkt d.) 
f. Valg af bestyrelsesmedlem og suppleant (på valg er bestyrelsesmedlem  John Halkjær 

Christensen og suppleant Jørgen Thomsen)
g. Valg af revisor (på valg er Kai Herold)
h. Eventuelt. 

15 husstande (19 personer tilstede) var repræsenteret på generalforsamlingen.

Ad a.
Jørgen Thomsen blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt iht. 
vedtægterne.

Ad b.
Beretningen blev fremlagt og godkendt

Formanden kunne berette om et turbulent år, hvor digitaliseringsprocessen blev den store 
udfordring for bestyrelsen, da det var mere end svært at få konkretiseret konsekvenserne og 
omkostningerne ved omlægningen. Nu kører det, men der pågår fortsat justeringer med henblik 
på at få et så optimalt signal som muligt. På antennelaugets hjemmeside tilstræber vi at give 
orientering om problemer og status på evt. udbedringer.
2 medlemmer har meldt sig ud og Grønningen har også indikeret, at de udmelder sig i år.

Spørgsmål om den store prisforskel på første tilbud - knap 225.000 kr. + moms - og det endelige 
tilbud – knap 32.000 kr. + moms blev forklaret, ligesom et spørgsmål om antennelaugets 
smertegrænse for antal medlemmer er afhængig af laugets faste omkostninger, som pt. er 
beskedne i forhold til de samlede udgifter, som primært er variable ift. antal medlemmer.

Ad c.
Kassereren fremlagde regnskabet, som blev godkendt.

Ad d.
Der var ikke indkommet forslag. 
Et forslag fra sidste år om kanalfravalg/-tilvalg er ikke glemt, men afventer en afklaring om det 
endelige digitale tv-udbud.
Generalforsamlingen ønsker at få en afstemning om nye kanaler, herunder evt. gratis 
publickanaler, igangsat samt en tilkendegivelse fra medlemmerne om anvendelse af de 
bestående kanaler, hvilket bestyrelsen tog til efterretning og igangsætter hurtigst muligt. 



Ændringer i kanaludbud vil formentlig først kunne træde i kraft fra næste år pga. 
kanalopsigelsesregler.

Ad e.
Budgettet blev fremlagt af kassereren og godkendt.
Det nye årsbidrag bliver på 2.100 kr. pr. medlem og tager afsæt i det bestående kanaludbud incl. 
kendte prisreguleringer.

Ad f.
Genvalg af bestyrelsesmedlem John Halkjær Christensen og suppleant Jørgen Thomsen.

Ad g.
Genvalg af revisor Kai Herold.

Ad h.
Fremgangsmåde for fremtidigt kanalvalg og anvendelse af bestående kanaler blev drøftet, 
herunder eventuelt at anvende laugets hjemmeside hertil contra en papirudgave.

Formanden afrundede generalforsamlingen kl. 20.20


